

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY Date: 15-12-2024 02:57:47 PM Subject: Add Chief Executive Officer to the Finance Committ</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 2024-12-15 02:57:47 PM الموضوع: إضافة الرئيس التنفيذي إلى عضوية اللجنة المالية</p>
<p>His Excellency The Chairman Of The Securities Commission Subject : Add Chief Executive Officer to the Finance Committee Dear sirs , Reference to above subject , Kindly be informed that the Board of Directors of the company took In his session no (10/2024 ) held on 12/12/2024 to add Eng.Hassan Soud Ahmad Alheyari / Chief Executive Officer of the company to Finance Committee starting from 12/12/2024 , the Committee will be as follows : Chairman of the committee Eng. Abed Alrahim Fathi Salim Boucai 1- Vice Chairman Mr. Jamal M.F. Fariz 2- Member Mr. Bassam Rashad Rashid Sinokrot 3- Member Eng.Abdel Karim Hussein Abdallah Alawin 4- Member Mr.Mohammed Arif Sa'd Batayneh 5- Member Eng.Hassan Soud Ahmad Alheyari 6- Best Regards , Eng. Hassan Alheyari Chief Executive Officer</p>	<p>معالي رئيس هيئة الأوراق المالية الأكرم الموضوع: إضافة الرئيس التنفيذي إلى عضوية اللجنة المالية تحية طيبة وبعد ،،، إشارة الى الموضوع أعلاه ، نود اعلام معاليكم بان مجلس الإدارة قرر في جلسته رقم ( 2024/10 ) المنعقدة بتاريخ 2024/12/12 إضافة المهندس حسن سعود أحمد الحيارى / الرئيس التنفيذي للشركة إلى عضوية اللجنة المالية اعتباراً من تاريخ 2024/12/12 ، ليصبح تشكيل اللجنة كالتالي :- 1. المهندس عبد الرحيم فتحي سليم البقاعي رئيس اللجنة 2. السيد جمال محمد فريز فريز نائب رئيس اللجنة 3. السيد بسام رشاد رشيد سنقرط عضو 4. المهندس عبد الكريم حسين عبد الله العلاوين عضو 5. السيد محمد عارف سعد البطاينه عضو 6. المهندس حسن سعود احمد الحيارى عضو وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، المهندس حسن الحيارى الرئيس التنفيذي</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أشرف الرماضنة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أشرف الرماضنة</p>